

NEWS RELEASE

新闻通稿

FOR IMMEDIATE RELEASE - THURSDAY, MARCH 8, 2018

即时发布-2018年3月8日,星期四

I4F exhibiting at DOMOTEX asia/CHINAFLOOR 2018 I4F 在 2018DOMOTEX asia/CHINAFLOOR 展会参展

- Breakthrough technologies and innovations from I4F and its partners Classen, Kronospan, and Kowon to be presented on I4F Booth E1 C27 in the international hall I4F 在位于国际展厅 E1 C27 的展位上,将展示 I4F 与其合作伙伴 Classen, Kronospan 及 Kowon 取得重大突破的技术和创新

WILLEMSTAD, CURAÇAO – I4F, a company prviding patents and technologies to the flooring industry, today announced that it is exhibiting at DOMOTEX asia/*CHINA*FLOOR taking place on March 20-22, 2018 in Shanghai, China. This year's exhibition marks the 20th edition of DOMOTEX asia/*CHINA*FLOOR which is Asia Pacific's leading flooring exhibition and the second largest flooring show in the world. Some fifty-five thousand industry professionals from over one hundred countries worldwide are expected to visit the show.

WILLEMSTAD, CURAÇAO – I4F,一家专注地板解决方案的高新技术企业,今日宣布其将参加 2018 年 3 月 20 至 22 日在上海举行的 DOMOTEX asia/CHINAFLOOR 展会。本年度是 DOMOTEX asia/CHINAFLOOR 展会的二十周年,该展会是亚太地区的顶级地板行业展会,也是世界第二大地板行业展会。预计将有来自世界超过一百个国家约 45000 家行业内的专业公司参加本次展会。

I4F's booth (number E1 C27 in the international hall) will showcase its patented one piece drop-lock flooring installation system 3L TripleLock and Click4U, as well as present breakthrough technologies developed by its partners: Classen, Kronospan and Kowon. This includes innovations in digital printing, LLT (Liquid Layer Technology) and wall panels.

I4F 将在其展位(国际厅 E1 C27)展出获得专利保护的明星技术:整体锁扣地板安装系统,3L 锁扣下压技术和 Click4U,以及其合作伙伴 Classen, Kronospan 和 Kowon 研发的取得重大突破的技术,包括数码打印,LLT(液层技术)和墙砖方面的技术创新。

I4F's tull management team will be present on the booth and available for meetings, including John Rietveldt, CEO, Eddy Boucke, CTO and David Song, Licensing Director. Chinese speakers are available on the booth. To book an appointment or become a licensee, contact david@innovations4flooring.com, +86 139 164 70782or zifei@innovations4flooring.com.

I4F 的管理团队会悉数到场并出席所有会谈,包括首席执行官 John Rietveldt, 首席技术官 Eddy Boucke,和产品授权总监 David Song。展位配有中文翻译人员。如有兴趣具体约谈或希望成为加盟商,请联系 david@innovations4flooring.com 电话: +86 139 164 70782 或 zifei@innovations4flooring.com

John Rietveldt, I4F's CEO comments, "After twenty years, DOMOTEX asia/CHINAFLOOR continues to gain increasing levels of momentum and we are excited to be participating as an exhibitor at this year's milestone show. Industry leaders coming to our booth will be able to discover and try for themselves the best and easiest flooring installation solution for the short side as well as see how exciting, cutting-edge innovations and patented technologies from I4F and its partners are poised to transform and boost the future of the global flooring industry forever."

I4F 的首席技术官 John Rietveldt 认为"经历了二十年的发展,DOMOTEX asia/CHINAFLOOR 持续保持着迅猛的发展势头,我们非常激动能够在这样一个里程碑的时刻参加本次展会。行业中的领先企业如果莅临我们的展位,可以发现并亲自尝试 I4F 明星产品如何为地板的短边安装提供最好和最简洁的安装解决方案,以及亲自验证 I4F 和其合作伙伴研发的走在最前沿的创新和专利技术,我们非常有把握引领全球地板行业的技术转型和未来发展。"

ends

结束

Contact: 联系人:
Gilliane Palmer
+31 6 4189 9515
gilliane@innovations4flooring.com

About I4F: 关于 I4F

I4F is an innovations company focused on the development of patents and technologies for the flooring industry. Its portfolio includes IP for flooring installation and wall mounting systems, material compositions, surface treatment as well as laminate and board production technologies. I4F has strategic partnerships with the industry's most important IP players, including Classen, Kronospan, UWC and Kowon. The company's flagship technologies, 3L TripleLock and Click4U, provide a unique one piece drop-lock installation technique for flooring panels that eliminates the need for an additional insert on the short side. The solution is suitable for laminate, luxury vinyl tiles, wood plastic composite, rigid core flooring, multi-layer flooring and wooden flooring panels.

international patents and patent applications for 14F's technologies have been granted and filed in over 100 countries worldwide.

I4F 是一家致力于地板行业专利和技术研发的高新企业,其专利组合包括地板安装和墙式安装的知识产权,材料成分,地面处理以及层压板生产技术。I4F 与行业内顶级的知识产权大咖 Classen, Kronospan, UWC 及 Kowon 建有战略合作关系。公司的旗舰技术 3L 锁扣系统和 Click4U 技术为地板安装提供了独一无二的整体下压式安装技术,从而减少了短边安装有额外插入的需要。该技术适用于复合地板、豪华乙烯基砖、木塑复合地板、刚性地板,多层地板和实木地板,I4F 已经在全球 100 多个国家为其相关技术申请了专利保护。

Visit www.innovations4flooring.com

访问 www.innovations4flooring.com